
Datum: dinsdag 8 februari 2022. 

Aanwezig: Dany Stassen, Thomas Dhoey, Petronella van Knijff, Axel Degreef, Johan ChrisDaens, 
Jean Morren, Tania Humblet, Stef Ryckmans, Patrice Ankaer, Guy Walravens, Daniël Janssens, 
Hilde Van Haute. 

Plaats: Digitaal. 

Agenda: 

1. Verslag vorige bijeenkomst d.d. 11/01/2022 opvolgen. 

2. GAMV – begroDng 2022. 

3. Dorpskernvernieuwing Meerbeek. 

4. Dorpskernvernieuwing Erps-Kwerps. 

5. ParDcipaDeoproep mobiliteitsplan – GAMV. 

6. Brabantse Wouden. 

7. Stand van zaken F203. 

8. SnelheidsmeDngen december 2021. Conclusies? 

9. Varia. 

Verslag. 

1. Probleem met boetes en vergunningen voor bewoners Minneveldstraat is opgelost. Toestand 
met registraDes is rechtgezet. 
VerlichDng laatste stuk F3 komt er niet om budge`aire redenen. 
Brouwerijstraat: er wordt naar een betere locaDe gezocht voor het plaatsen van een 
permanente Smiley. Bij de nieuw aangekochte Smileys zullen de gegevens gemakkelijker te 
raadplegen zijn. 

2. Er zijn geen opmerking bij de begroDng voor 2022. Aanvragen voor werksubsidie en voor 
projectsubsidie zullen ingediend worden. 

3. Bij de voorstelling van de plannen voor de dorpskernvernieuwing van Meerbeek werden de 
bemerkingen van de GAMV weerhouden. Kan de parking aan de site Vannetelbosch niet 
anders aangelegd worden zodat de wagens elkaar niet kruisen op het middenstuk? 

4. Niemand van de GAMV was aanwezig bij de voorstelling. De plannen zullen doorgestuurd 
worden naar de GAMV. 
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5. De oproep voor de deelname aan de bespreking van het nieuw mobiliteitsplan is gebeurd en 
de kandidaten zijn gekend. Voor de GAMV : Dany Stassen en Jean Morren. 

6. Voorstelling Brabantse Wouden is ook gebeurd. Mooi iniDaDef. 

7. Op de vergadering van de bewoners van Armendaal werden verschillende tracés voorgesteld 
met een duidelijke voorkeur vanuit de Werkvennootschap voor de zuidelijke route. De 
voorkeur van de inwoners van Armendaal en Everberg gaat naar tracé 3 of 4. Knelpunt is 
zeker de Voskapelstraat. Overleg nodig tussen de gemeenten Kortenberg, Zaventem en 
Sterrebeek. De bewoners van Armendaal  (en ook van Everberg) vragen dat de gemeente 
Kortenberg hun standpunt voor tracé 3 ook daadwerkelijk steunen en verdedigen.  

8. SnelheidsmeDngen gebeuren nog alDjd op dezelfde plaatsen en zelfs op plaatsen waar geen 
snelheidsovertredingen zijn. 

9. Het asfalt in de Zavelstraat is in zeer slechte staat, te veel zwaar verkeer nie`egenstaande 
tonnagebeperking?  

Volgende vergadering: dinsdag 10 mei 2022. 


